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رئیس فدراسیون جودو خبر داد

کماکان به دنبال مربیان خارجی 
برای تیم های ملی هستم 

رئیس فدراســیون جودو از به نتیجه نرســیدن مذاکرات با مربی 
آذربایجانی خبر داد و گفت: کماکان به دنبال مربیان با دانش خارجی برای 
تیم های ملی آقایان و بانوان هستیم. گزیده ای از تازه ترین صحبت های 

محمد درخشان در ادامه می آید:
*آذر شیخ علی اف،  مربی آذربایجانی جودو برای کار در ایران درخواست ماهیانه 
حداقل چهار هزار دلار داشــت که ما این پیشــنهاد را قبول نکردیم، چرا که فکر 
می کنم توانایی او در این حدی نیســت که بخواهیم چنین پولی را به او بدهیم. 
با این مبلغ می توانیم بر روی مربیان ایرانی ســرمایه گذاری کنیم تا دانش شــان 
بیشــتر شود. مذاکرات من با وزیر و رئیس فدراسیون جهانی جودو کماکان ادامه 
خواهد داشت تا با کمک او مربیان خارجی خوبی را برای تیم های آقایان و بانوان 

به خدمت بگیریم. 
* مــا هنــوز نمی دانیم که در نهایت با کدام مربی خارجی و در چه ســطحی به 
تفاهم می رســیم. در حال  حاضر زارعیان، منصوری و دیگر مربیان ایرانی کارشان 
را انجام می دهند و ما نیروهای داخلی را جمع کرده ایم تا فعلا کار کنند. هر وقت 
که توانســتیم یک مربی خارجی خوب استخدام کنیم آن وقت بر اساس شرایط، 
چیدمان مربیان را انجام می دهیم. ما به دنبال ســرمربی طراز اول هســتیم، اما 
حقیقت این اســت که مربیان خوب دنیا در حال  حاضر با حقوق های بالا در حال 

کار هستند و ما باید بر اساس توان مالی خودمان به دنبال کسب مربی باشیم. 
* معتقدم باید پول را به جا خرج کنیم و بر اساس بودجه مان مربی انتخاب کنیم. 
خودم نیز این اعتقاد را دارم که در نهایت یک مربی خوب را استخدام می کنم. به 
دنبال این هستم برخی فعالیت های کلیشه ای مانند لیگ نوجوانان را تعطیل کنم 
چرا که به دنبال کارهای کلیشه ای نیستم. ما باید در جاهایی هزینه کنیم که برای 

جودوی ایران نتیجه  داشته باشد.
* از مجمــوع تیــم   ملی ما فقط یــک جواد محجــوب را داریــم بنابراین باید 
اســتعداد پروری را در دستور کار خود قرار دهیم تا بتوانیم با شناسایی استعدادها 
تیم خوبی را ســاخته و پرداخته کنیم. بر همین اســاس به استان های مختلف 
سرکشــی می کنیم، چرا که باید خیلی فوری پایگاه های استعدادیابی را در کشور 

فعال کنیم. 

نوزده آذرماه ، نصرالله ســجادی، وزارت ورزش و 
جوانان را قانون مدار نامیــد و از تاکید رئیس دیوان 
فدراســیون  انتخابات  برگزاری  بــر  اداری  عدالت 
تیراندازی خبر داد اما برخلاف وعده معاون سلطانی فر 
اکنون با گذشــت 10 روز از آن زمان،  هنوز خبری از 

معرفی سرپرست فدراسیون تیراندازی نیست.
ریاست سید مهدی هاشمی در فدراسیون تیراندازی از 
سوی دیوان عدالت اداری با مشکل قانونی مواجه شده است 
و رئیس دیوان عدالت اداری نیز اخیرا در نشست خبری اش 
با رسانه های گروهی با اشاره به رای دیوان عدالت در موضوع 
انتخابات فدراســیون تیراندازی تاکید کرد که این رای باید 

اجرا شود.
جمعه 19 آذر نصرالله ســجادی، معاون وزیر ورزش نیز 
با اشــاره به نظر رئیس دیوان عدالت اداری درباره انتخابات 
فدراسیون تیراندازی بر قانونمداری این وزارتخانه تاکید کرد 
و از برگزاری مجدد انتخابات فدراسیون تیراندازی خبر داد. 
او در همیــن اظهارات مهلت یک هفتــه ای را برای تعیین 
سرپرست جدید فدراسیون تیراندازی تعیین کرد. مهلتی که 

اکنون با گذشت بیش از 10 روز، هنوز اجرایی نشده است.
ســجادی 19 آذر در مصاحبه با پایگاه وزارت ورزش و 

جوانان با اشــاره به ایراد قانونی وارده بر ریاست فدراسیون 
تیرانــدازی گفته بــود: “رای دیوان عدالــت اداری در این 
خصوص کاملا مشــخص است که می گوید؛ بر اساس قانون 

ممنوعیــت تصدی بیش از یک شــغل، نمایندگان مجلس 
اجازه تصدی شــغل دیگری را از جمله در موسســاتی که 
تمام یا قســمتی از آن متعلق به دولت باشــند را ندارند. در 

همین حکم آمده اســت با عنایت به مســتندات ذکر شده 
رئیس فدراسیون تیراندازی حق شرکت در انتخابات مذکور 
را در آن تاریخ نداشــته است و انتخابات مذکور در خصوص 
وی فاقد مبنای قانونی بوده اســت. همه مــا باید به قانون 
احترام بگذاریــم و رای صادره از دیــوان عدالت اداری هم 
اجرای بخشــی از قانون اســت. از نظر ما تبعیت از این رای 
قطعی اســت و باید حداکثر ظرف مدت یک هفته این رای 
اجرا گردد و برای فدراسیون تا زمان انتخابات رئیس جدید 

آن سرپرست خواهیم گذاشت.«
طبق واکنش صریح وزارت ورزش قرار بر این بود هفته 
گذشته سرپرســت جدید فدراسیون تیراندازی معرفی شود 
اما هیچ خبری از وعده داده شــده نیســت. سؤال این است 
که آیا وزارت ورزش نمی خواهد قانون را اجرا کند؟ یا اینکه 
اکنون به این نتیجه رسیده که توان اجرای رای دیوان عدالت 

اداری را ندارد؟
اگر اجرای رای دیوان عدالت اداری قانونمداری است چرا 
به قانون تمکین نمی شــود؟ و اگر رای خلاف صادره خلاف 
قانون اســت چرا وزارت ورزش پس از نزدیک به یک ســاله 
چالش و جنجال، هم چنان اصرار بر پیگیری پرحاشیه ماجرا 

و دامن زدن به آن دارد؟

سرویس ورزشی-
مرحلــه یــک چهــارم نهایــی جــام حذفی 
امروز)سه شــنبه( با انجام سه دیدار آغاز می شود و در 
یکی از حساس ترین مسابقات استقلال به مصاف نفت 

تهران خواهد رفت.
مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی گرامیداشــت ایام 
ولادت حضرت عبدالعظیم حســنی)ع( روز سه شنبه با انجام 
سه دیدار آغاز می شــود و در یکی از حساس ترین مسابقات 
استقلال به مصاف نفت تهران خواهد رفت. در مهمترین بازی 
امروز تیم های اســتقلال و نفت تهران در ورزشگاه تختی به 
مصاف یکدیگــر می روند. نفت تهران با هدایت علی دایی در 
چارچوب رقابت های لیگ برتر فراتر از انتظار ظاهر شــده و 
مطمئنا حریف ســختی برای استقلال خواهد بود. استقلالی 
که از ابتدای فصل روند پر فراز و نشیبی را پشت سر گذاشته 
و بــه جام حذفی به عنوان یک فرصت بزرگ برای آســیایی 
شــدن و قهرمانی نگاه می کند.علیرضــا منصوریان در حالی 
باید مقابل شــاگردان خودش قرار بگیرد که در ابتدای فصل 
به ســختی توانســت از نفت تهران یک امتیاز بگیرد. به نظر 
می رســد کــه او از اهمیت این بازی آگاه اســت چرا که در 
اظهارات اخیرش درباره جام حذفی بارها و بارها صحبت کرده 
است. فرشید اسماعیلی و یعقوب کریمی محرومان استقلال 
در این بازی هســتند. استقلال در صورت پیروزی برابر نفت 
تهران از فضای فعلی اش خارج می شــود و می تواند با آرامش 
و اســترس کمتری به رقابت های لیگ برتر و لیگ قهرمانان 

آسیا فکر کند.

سپاهان – سایپا
تیم فوتبال ســپاهان بعد از پیروزی برابر تراکتورسازی 
در لیگ برتر نشــان داد که از توانایی هــای زیادی برخوردار 
است. آنها برای جام حذفی برنامه دارند و بر روی کاغذ شانس 
پیروزی شــان برابر سایپا بیشتر از حریف است. سایپا ولی در 
لیگ برتر روزگار خوشــی ندارد و مشخص نیست که چقدر 

جام حذفی را جدی می گیرد. پیشــتر حســین فرکی گفته 
بود به جام حذفی به عنوان راهی آسان تر برای قهرمانی نگاه 
می کند و شــاید نمایش متفاوتــی از این تیم در جام حذفی 

شاهد باشیم.
نفت و گاز گچساران – تراکتورسازی

آخرین بازی روز سه شــنبه جام حذفــی فوتبال ایران 

را نفت و گاز گچســاران و تراکتورســازی برگزار می کنند. 
شــاگردان امیر قلعه نویی بعد از شکســت برابر سپاهان در 
چارچوب رقابت های لیگ برتر به این نتیجه رســیده اند که 
نباید هیچ تیمی را دست کم بگیرند. آنها با توجه به اظهارات 
امیــر قلعه نویی رقابت های جام حذفــی را جدی گرفته اند. 
قلعه نویی در تمرین شــنبه این تیم از بازیکنانش خواســته 
کــه فقط به فکر پیروزی برابر نفت و گاز باشــند و به هیچ 
وجه این تیم را دست کم نگیرند. تیم تراکتورسازی در این 
بازی ســروش رفیعی را به دلیل محرومیت در اختیار ندارد 
اما امیر قلعه نویی آنقــدر بازیکن دارد که بتواند جای خالی 

او را پر کند.
گسترش فولاد تبریز - ذوب آهن

آخرین بازی این مرحله را دو تیم گســترش فولاد و ذوب 
آهن در روز چهارشــنبه برگزار می کنند. هر دو تیم شــروع 
ناامید کننده ای را در رقابت های لیگ برتر داشتند اما رفته رفته 
به تیم قدرتمند و ساختاریافته تبدیل شدند. با توجه به نمایش  
هفته هــای اخیر این دو انتظار می رود که بازی جذابی را از هر 
دو تیم شاهد باشیم. برنامه کامل دیدارهای مرحله یک چهارم 

نهایی جام حذفی به این شرح است: 
سه شنبه 29 آذرماه

* سپاهان...................................................... سایپا )ساعت 1۳:۳0(
* نفت و گاز گچساران........... تراکتورسازی تبریز ) ساعت 1۴(
* نفت تهران.............................. استقلال تهران )ساعت 1۶:۲0( 

چهارشنبه 30 آذرماه 
*گسترش فولاد ....................... ذوب آهن )ساعت 1۳:۳0(

مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی فوتبال گرامیداشت ایام ولادت حضرت عبدالعظیم حسنی )ع(

تقابل دیدنی استقلال و نفت برای رسیدن به جمع ۴ تیم برتر

تیمهای ملی بوکس در خانه، رئیس فدراسیون در سوئیس! 
رئیس فدراسیون بوکس جهت حضور در کنفرانس آیبا، بامداد دیروز )دوشنبه( راهی کشور سوئیس شد.

کنفرانس آیبا به مناسبت 70 سالگی فدراسیون جهانی بوکس در کشور سوئیس برگزار خواهد شد که احمد ناطق نوری 
رئیس فدراسیون بوکس در این نشست حضور پیدا خواهد کرد.سفر رئیس فدراسیون بوکس به کشور سوئیس در شرایطی انجام 
می شود که تیمهای ملی بزرگسالان و جوانان به مهم ترین رویداد خود یعنی مسابقات جهانی اعزام نمی شوند اما رئیس فدراسیون 
سفرهای نه چندان ضروری مانند سفر به کشور اروپایی سوئیس را در دستور کار خود قرار می دهد. ناطق نوری در حالی دیروز 
راهی سوئیس شد که وزیر ورزش و جوانان دستورالعمل اقتصاد مقاومتی در وزارت ورزش و جوانان را با عنایت به تاکیدات مقام 

معظم رهبری بر اولویت مسائل اقتصادی در سال 95، ابلاغ کرد.

تعلل وزارتِ ورزش در اجرای قانون 

وعده یک هفته ای برای تعیین سرپرست فدراسیون تیراندازی چه شد؟!

رئیس فدراسیون کشــتی گفت: اجرای طرح جام 
باشگاه های جهان از ابتدا به  عنوان بخشی از بودجه و 
برنامه عملیاتی سالانه فدراسیون کشتی در سه سال 
گذشته بوده، که با حمایت و تصویب رئیسان هیئت های 
کشتی استان های کشــور، فرصت جهانی شدن یافت 
و جهانی شدن مســابقات مذکور نتیجه حمایت همه 

خانواده کشتی است.
رســول خادم با بیان این مطلب افزود: یکی از نکات ویژه 
و حائز اهمیت در روند جهانی شــدن این طرح، توجه مجمع 
فدراســیون کشتی و هیئت کشتی استان ها به ضرورت تغییر 
در الگوی اجرایی این طرح از میزبانی صرف ایران، به میزبانی 
مشــارکتی ایران، با کشــورهای اروپایی در سال ۲01۶ بوده 
اســت. او ادامه داد: این تغییر الگــوی اجرایی در این طرح از 
چندین بعد به ســود مدیریت کشتی کشــور بود، اول اینکه 
هزینه های برگزاری این مسابقات در ایران در دو سال گذشته، 
فقط بر عهده ایران به  عنوان میزبان بود. اما پس از مشــارکت 
در برگزاری آن با کشورهای خارجی، هزینه های ذی ربط برای 
ایران تا حدود یک ســوم کاهش پیدا کرد. در واقع برای ما به 
لحاظ مالی بســیار مقرون به صرفه شد که این رقابت ها را به 
صورت مشــارکتی در دو کشور مطرح کشــتی جهان برگزار 
کردیم. این باعث شد بخشــی از هزینه های سال های قبل از 

طریق اجرای مســابقات به شیوه مشارکتی صرفه جویی شود؛ 
و دوم اینکــه این موضوع باعث تقویت جایگاه این رقابت ها از 
لحاظ بین المللی و اســتقبال و حضور بیشتر تیم های خارجی 
شد. بسیاری از کشورها برای حضور در محدوده خاورمیانه به 
لحاظ امنیتی دچار مشکل هستند و فدراسیون ایران با زحمت 

فراوان حضور آنها در ایران را دنبال می کند.
خــادم در ادامه افزود: اجرای الگوی مشــارکتی میزبانی 
رقابت های جام باشــگاه های جهان، باعــث ایجاد نگاه مثبت 
در اتحادیه جهانی و تصویب طرح »الگوی مشارکتی میزبانی 
مســابقات« در هیئت رئیسه شد. با تصویب الگوی مشارکتی 
در اتحادیه، شاید بتوان امکان فراهم شدن میزبانی رقابت های 
جهانــی را نیز که از ســال ۲00۲ میلادی در ایــران امکان 
تکرار آن فراهم نشــده است، مجددا فراهم کرد. البته این امر 
منوط به حمایت های جدی دولتمردان و از ســوی دیگر ادامه 
دیپلماســی صحیح و مناسب فدراســیون ایران است. وی در 
پایان خاطرنشــان کرد: الگویی که ایران با پیشنهاد و اجرای 
این طرح )طرح برگزاری مشــارکتی مسابقات( به کشتی دنیا 
ارائه کرد، می تواند راهگشای اتحادیه جهانی و سایر کشورها، 
برای پذیرش میزبانی مســابقات بزرگ باشد تا ضمن افزایش 
متقاضیان میزبانی، بتوان ســهم مشــارکت کشــورها را در 

فعالیت های جهانی افزایش داد.

رئیس  فدراسیون کشتی اعلام کرد

حمایت اینفانتینیو از افزایش تعداد تیم ها در جام جهانی فوتبالجهانی شدن جام باشگاه ها نتیجه حمایت همه خانواده کشتی است
رئیس فیفا بعد از انتقادات شــدید به افزایــش تعداد تیم های حاضر در جام 
جهانی به ۴8 تیم، از این پیشــنهاد حمایــت کرد.جیانی اینفانتینیو در جواب به 
انتقادهای اعلام شــده درباره افزایش تعداد تیم ها در جام جهانی، اظهار کرد که 
ایــن کار هیچ تاثیر منفی بر بازی ها نمی گذارد. او اعــلام کرد که افزایش تعداد 
تیم ها باعث نمی شود که بازی ها بیش تر شوند.این  در حالی است که کارل هاینس 
رومینگه، رئیس پیشین بایرن مونیخ در انتقادات خود گفته بود که بازی هایی که 
در طول ســال انجام می شوند بیش از حد شده اند. در پیشنهادات آمده است که 
بازی ها در 1۶ گروه ســه تایی برگزار شود. کشورهایی که پایین تر قرار می گیرند 
بعد از دو بازی از بازی ها خارج می شــوند و تیم های باقی  مانده طبق فرمت قبلی 
بازی می کننــد. اینفانتینیو در این باره افزود: حتی اگر تیم ها به ۴8 تیم افزایش 
یابند، تعداد بازی های هر تیم تغییری نمی کنند. تیم هایی که به فینال می رسند 
حداکثر هفت بازی دارند. طول زمان برگزاری بازی ها ۳۲ روز خواهد بود و تعداد 
استادیوم ها نیز نیاز به افزایش ندارد. افزایش تیم ها بر سلامتی خستگی بازیکنان 
نیز تاثیری نخواهد داشــت. تنها تفاوت این است که شش تا هشت تیم اضافه تر 
در بازی ها حضور خواهند داشــت. رومینگه در انتقادات هفته  گذشته خود گفته 
بود که فیفا به دلایل مالی و سیاسی قصد افزایش تیم ها را دارد. بحث درباره این 

پیشنهاد در ماه ژانویه در جلسه زوریخ انجام می شود.
خداحافظی اشکبار توس با بوکاجونیورز

مهاجم بوکاجونیورز با چشمان پر از اشک با هواداران آرژانتینی خداحافظی 
کرد.بوکاجونیورز بامداد دیــروز برابر کولون قرار گرفت و چهار بر یک این تیم را 
شکست داد. کارلوس توس یک گل در این بازی به ثمر رساند و در پایان بازی با 
هواداران بوکاجونیورز خداحافظی کرد. مهاجم آرژانتینی با چشمان گریان زمین را 
ترک کرد.او پیش از این با پیشنهاد 80 میلیون یورویی تیم شانگهای شنهوا چین 
روبرو شد اما هنوز در این رابطه تصمیمی نگرفته است. با این حال با توجه به اتفاق 
دیروز توس دیگر برای بوکا بازی نخواهد کرد.هواداران که از این پیشنهاد با خبر 
بودند در دیدار برابر ریورپلاته هنگام ورود توس به زمین شعار »اوله اوله، کارلیتو 
متعلق به بوکا است، او بوکا را ترک نمی کند« را سر دادند. همچنین در طول بازی 
کمپینی با هشتگ »توس نرو«تشکیل دادند اما مهاجم آرژانتینی تصمیم گرفته 

بوکا را ترک کند و به زودی مقصد بعدی اش مشخص خواهد شد.
خداحافظی »تانک برزیلی« از فوتبال

آلکس رودریگو داکاستا به دلیل مصدومیت های مزمن از فوتبال خداحافظی 
کرد. آلکس رودریگو داکاســتا مدافع ســابق تیم ملی برزیل که به تانک معروف 
شــده بود، به دلیل مصدومیت های متعددی که در فوتبال داشت تصمیم گرفت 
خداحافظی خود را از مستطیل سبز اعلام کند. آلکس که ۳۴ سال سن دارد، در 
کوپــا آمه ریکای ۲008 برای تیم ملی برزیل به میدان رفت و موفق شــد با این 
تیم قهرمانی را تجربه کند. او 18 بازی برای تیم ملی برزیل انجام داده اســت.او 
از مدافعان شوتزن فوتبال جهان بود که بعضی از شوت هایش به 1۳0 کیلومتر در 
ســاعت نیز می رسید. او فوتبال خود را از سانتوس شروع کرد و بعد از حضور در 
چلسی، در آیندهوون، پاری سن ژرمن و میلان نیز بازی کرد و در نهایت تصمیم 
گرفت خداحافظی خود را از فوتبال اعلام کند. او در سال ۲005 با آیندهوون به 

نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا نیز راه یافت.
جان تری چلسی را ترک می کند

جان تری در پایان فصل چلســی را ترک خواهد کرد و به احتمال زیاد راهی 
شانگهای چین خواهد شد.جان تری در ابتدای فصل در ترکیب چلسی به میدان 
رفت ولی بعد از نتایج ضعیف، آنتونیو کونته ترجیح داد تا تغییر سیستم بدهد و از 
۳ دفاع در تیمش استفاده کند و توانست مزد این تغییر سیستم را بگیرد و چلسی 
از آن زمان تاکنون در 11 دیدار پیاپی به برتری رســیده اســت. بعد از آنکه جان 
تری از ترکیب چلسی به دلیل مصدومیت کنار گذاشته شد، نتوانسته به ترکیب 
اصلی تیم برگردد. بازگشــت داوید لوئیز و خرید مارکوس آلونسو نیز باعث شده 
است تا ترافیک خط دفاع چلســی بیشتر از قبل شود. یک منبع آگاه در باشگاه 
چلســی تایید کرد قرارداد جان تری تمدید نخواهد شد و او تا پایان قرارداد خود 
که تا تابستان اعتبار خواهد داشت، در این تیم لندنی خواهد بود ولی در ادامه از 
تیم جدا خواهد شد و به احتمال زیاد به لیگ چین و تیم شانگهای خواهد رفت. 
تری با پیوســتن به شانگهای چین می تواند هفته ای ۴00 هزار پوند یعنی تقریبا 
سه برابر حقوقی که از چلسی دریافت می کند را کسب کند. جان تری از مدافعان 
مستحکم تیم ملی انگلیس بود که قهرمانی در لیگ برتر و لیگ قهرمانان را با این 

تیم در کارنامه خود دارد.
زلاتان: می خواهم تا 5۰ سالگی فوتبال بازی کنم!

مهاجم سوئدی منچستریونایتد در یک اظهارنظر عجیب عنوان کرد می خواهد 
تا 50 سالگی فوتبال بازی کند.منچستریونایتد در خیلی از دیدارهای فصل خود 
با وجود آنکه توانســت گل اول را به ثمر برســاند، گل تساوی را دریافت کرده و 
۳ امتیاز را از دســت داده است. شیاطین سرخ این روند را در بازی برابر تیم های 
آرسنال، استوک سیتی و اورتون در اواخر بازی داشتند که این موضوع باعث شده 
اســت آنها امتیازات زیادی در بازی های خود در لیگ برتر از دست بدهند. با این 
حال برتری در ۴ دیدار اخیر )زوریا- تاتنهام- کریســتال پالاس و وست برومویچ( 
باعث شده است تا یونایتد بار دیگر شرایط خوبی پیدا کند. درخشش ایبراهیموویچ 
یکی از دلایل پیشرفت یونایتد بوده است.زلاتان ایبراهیموویچ درباره شرایط خود 
در یونایتد گفت: شرایط خیلی خوبی دارم. با وجود آنکه ۳5 سال سن دارم حس 
می کنم که ۲0 ســال دارم. فکر می کنم که بتوانم تا 50 ساگی فوتبال بازی کنم. 
حس می کنم هر چه پیرتر می شوم بهتر می شوم.زلاتان ایبراهیموویچ که در سال 
۲01۳ توانست جایزه پوشکاش را به خاطر گل قیچی برگردان به انگلیس کسب 
کند، بعد از یورو ۲01۶ به 1۶ سال حضور در تیم ملی سوئد پایان داد. او در 11۶ 
بازی برای تیم ملی سوئد توانست ۶۲ گل به ثمر برساند تا 1۳ گل بیشتر از اسون 
ریدل به ثمر رسانده باشد و برترین گلزن تاریخ سوئد لقب بگیرد. مهاجم محبوب 
منطقه نوردیک، امسال هم برای دهمین سال پیاپی و یازدهمین سال در مجموع 

توانست جایزه Guldbollen )توپ طلا( را در کشورش به دست بیاورد. 

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ اعلام کرد که 
برنامه رقابت های لیــگ برتر تا هفته پایانی و تاریخ 

دقیق دربی تا دو روز دیگر اعلام می شود.
سعید فتاحی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ در 
گفت وگویی از برنامه های کامل این ســازمان در خصوص 
بازی هــای باشــگاهی ،زمان فصل و نقــل و انتقالات لیگ 
برتر،فینــال جام حذفی و... ســخن گفت کــه گزیده ای از 

صحبت های وی در ادامه می آید:
* همان طــور که از قبل اعلام کرده بودیم 10 و 11 دی ماه 
مرحله نیمه نهایی جام حذفی انجام خواهد شد و قرعه کشی 

این مرحله هم به احتمال زیاد اول دی ماه برگزار می شود.
* دلیل اینکه دیدار فینال جــام حذفی با این همه فاصله 
برگزار می شــود، این اســت که ما ســعی می کنیم فینال 
بازی ها پس از پایان مسابقات لیگ برتر باشد. به این دلیل 

که تأثیری روی لیگ نداشــته باشد. یک بار تراکتورسازی 
در جام حذفی قهرمان شــد و دیگــر چهار بازی آخر لیگ 
برای آنها جدی نبود که ســایر تیم ها ضــرر کردند. چون 
تیم ها می توانند از جام حذفی سهمیه آسیایی کسب کنند، 
می خواهیم این رقابت تا پایان در لیگ وجود داشــته باشد. 
از این رو 1۴ اردیبهشت ماه 9۶ هفته سی ام و پایانی لیگ را 
انجام خواهیم داد و پیشنهاد داده ایم که ۲5 اردیبهشت ماه 
فینال جام حذفی در خرمشــهر برگزار شــود. اگر تیم های 
حاضر در فینال جزو تیم های آســیایی باشند، فینال جام 
حذفی را ۲1 اردیبهشــت ماه برگــزار خواهیم کرد. به طور 
مثال اگر استقلال و ذوب آهن فینالیست شوند، چون درگیر 
مسابقات آسیایی هم هســتند، ۲1 اردیبهشت ماه فینال را 

برگزار می کنیم.
* چون از اسفندماه درگیر مسابقات آسیایی هم می شویم 

و باید شــش هفته بازی های لیگ قهرمانان آسیا را برگزار 
کنیم، امکان این را نداشتیم که مرحله نهایی جام حذفی را 

هم بین این مسابقات برگزار کنیم.
* برنامه 15 هفته پایانــی را تا دو روز دیگر اعلام خواهیم 
کرد. نیم فصل دوم هم از ۲۲ دی ماه آغاز می شــود و درباره 
نقل وانتقالات نیم فصل هم باید بگویم تاریخ این فصل از 1۶ 

دی ماه تا 1۴ بهمن ماه است.
* طبق قوانین نقل وانتقالات هر تیم می تواند شش بازیکن 
خود را کنار بگذارد و شــش بازیکن جدید جذب کند. این 

سهمیه شامل بازیکنان خارجی هم می شود.
*ما از قبل هم تاریخی برای دربی اعلام نکرده بودیم، اما ۲0 
و ۲1 بهمن ماه قرار است بازی های هفته بیست ویکم برگزار 
شود. باتوجه به بازی استقلال در روز 19 بهمن با السد قطر، 
تاریخ دربی را همزمان با سایر بازی ها اعلام خواهیم کرد که 

تداخلی وجود نداشته باشد.
* ما هفته گذشته با مدیران این باشگاه ها جلسه ای داشتیم. 
چون آنها برای ما مانند تیم ملی هستند، برنامه ای خواهیم 
داشــت که بازی های آنها لیگ قهرمانان آسیا لطمه ای وارد 
نشــود و حتی اگر بتوانیم یک هفته به این تیم ها بیشــتر 

استراحت بدهیم، این کار را خواهیم کرد.
* پس از هفته بیست ودوم، دوم و سوم اسفند و نهم و دهم 
اســفند بازی های لیگ قهرمانان آسیا داریم. بین این تاریخ 
نمی توانیم بــازی بگذاریم که دو هفته در این بین تعطیلی 
خواهیم داشــت. پس از هفته بیست وچهارم و از حدود ۲۳ 
و ۲۴ اســفندماه هم بازی های تیم ملی و تاریخ فیفاســت 
که تا 11 فرودین ماه 9۶ لیــگ تعطیل خواهد بود. پس از 
این تاریخ هفته بیست وپنجم را برگزار خواهیم کرد و دیگر 

وقفه ای نخواهیم داشت.

ابلاغ دستورالعمل اقتصاد مقاومتی در وزارت ورزش و جوانان
وزیر ورزش و جوانان دستورالعمل اقتصاد مقاومتی در این وزارتخانه را به واحدهای تابعه ابلاغ کرد.

مسعود سلطانی فر در این دستورالعمل از واحد های تابعه خواسته است؛ با عنایت به تاکیدات مقام معظم رهبری بر اولویت 
مسائل اقتصادی در سال 95 و انتخاب شعار »اقتصاد مقاومتی، اقدام و عمل« و ضرورت نقش آفرینی و اثرگذاری وزارت ورزش 
و جوانان در تحقق سیاســت های کلی اقتصاد مقاومتی، »دســتورالعمل اجرایی اقتصاد مقاومتی در وزارت ورزش و جوانان« 
را اجرا کنند. وزیر ورزش و جوانان در این ابلاغیه افزوده اســت: کلیه معاونت ها و واحدهای تابعه مکلفند با رعایت مفاد این 
دســتورالعمل، اهتمام لازم در انطباق فعالیت های مهم و اثرگذار خود را با سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی به عمل آورند. 
همچنین دبیرخانه اقتصاد مقاومتی وزارت ورزش و جوانان مستقر در معاونت توسعه منابع و پشتیبانی نیز موظف است روند 

اجرای این دستورالعمل را رصد و عملکرد واحدهای اجرایی را هر سه ماه یک بار گزارش کند.

جایگاه نوزدهمی و سی و هفتمی شمشیربازان ایران در جایزه بزرگ مکزیک
ایران در رقابت های جایزه بزرگ  دو شمشــیرباز 

مکزیک در جایگاه نوزدهم و سی و هفتم قرار گرفتند.
در رقابت های شمشــیربازی اسلحه ســابر جایزه بزرگ 
مکزیک دو نماینــده ایران به مصاف رقبــای خود رفتند که 
بهترین جایگاه آنها هفدهمــی مجتبی عابدینی بود. مجتبی 
عابدینی در جدول ۶۴ نفره این رقابت ها »سونگ جونگوآنگ« 
از کره جنوبی را 15-11 شکست داد. اما در دور بعد با نتیجه 

15 بر 1۲ برابــر »لی« از کره جنوبی شکســت خورد. با این 
نتیجه عابدینی در جایگاه نوزدهــم این رقابت ها قرار گرفت. 
علی پاکدامن دیگر سابریســت ایران در این رقابت ها در گام 
نخســت برابر »لوس« از آمریکا 15-1۴ شکست خورد. او  با 
این نتیجه جایگاه ســی و هفتمی این رقابت ها را کسب کرد. 
لوئیجی سامر از ایتالیا و لی جانگیون از کره جنوبی به ترتیب 

اول و دوم شدند.

تعطیلی یک هفته ای اردوی تیم ملی وزنه برداری
اردوی تیم ملی وزنه برداری یک هفته تعطیل می شود و احتمال دارد در مرحله دوم هم وزنه برداران المپیکی 

در اردو نباشند.
پس از بازی های المپیک، نخســتین مرحله اردوی تیم ملی وزنه برداری ایران از 1۳ آذر آغاز شــد و وزنه برداران دیروز 
آخرین جلسه تمرینی خود را پشت سر گذاشتند. بعد از پایان جلسه تمرینی دیروز، اردوی تیم ملی یک هفته تعطیل می شود 
و از دوشنبه هفته آینده )ششم دی( مرحله دوم اردوی تیم ملی بزرگسالان آغاز خواهد شد. پیش از این قرار بود در مرحله 
دوم اردوی تیم ملی، وزنه برداران المپیکی هم اضافه شوند اما به احتمال زیاد این کار در مرحله دوم هم صورت نمی گیرد و 
وزنه برداران المپیکی از مراحل دیگر به اردوی تیم ملی اضافه می شوند.تیم ملی وزنه برداری برای حضور در مسابقات قهرمانی 

آسیا، بازی های کشور های اسلامی و مسابقات قهرمانی جهان۲017 آماده می شود.

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ : هر تیم در نیم فصل می تواند ۶ بازیکن را جابه جا کند

رئیس فدراسیون پزشکی ـ ورزشی گفت : در آینده سمینارهای پزشکی 
ـ ورزشی به صورت کاربردی و در دل فدراسیون ها برگزار خواهد شد.

دکتر غلامرضا نوروزی در رابطه با یازدهمین کنگره پزشکی ـ ورزشی، اظهار کرد: 
تمام تلاش ما بر این بود تا این سمینار به صورت کاربردی و عملی انجام شود تا برای 
ورزش کشور سودمند و مفید واقع شود. زیرا براساس تجربیاتی که از سمینارهای قبلی 
داشــتیم، به این نتیجه رسیدیم که همایش های تئوری هیچ دردی از ورزش کشور را 
دوا نمی کند. او افزود: برگزاری سمینارهای پزشکی ـ ورزشی زمانی می تواند در جهت 
رشــد و پیشرفت ورزش کشور تاثیرگذار باشد که جنبه کاربردی و عملی داشته باشد 
نه فقط تئوری. بنابراین تصمیم داریم در آینده کارگاه هایی که برگزار می کنیم بیشتر 
کوتاه مدت و کاربردی باشد تا به نتایج خوبی دست پیدا کنیم. از این رو برای این که 
بتوانیم شرایط علمی شدن ورزش را در آینده بیشتر فراهم کنیم، بنا داریم بعد از این 
کلیه سمینارها و همایش های پزشکی ـ ورزشی را در دل فدراسیون ها برگزار کنیم تا 
مربیان و ورزشکاران با حضور در این سمینارها ضمن دانش افزایی، از مطالب علمی آن 

نیز در تمرینات به خوبی استفاده کنند.
* تیم ملی بدمینتون مردان و بانوان ایران قرار بود در مســابقات ترکیه شــرکت 
کنند اما اکنون حضور ایران در این رقابت ها لغو شــده است.فدراسیون دلیل این 
انصراف را مصدومیت چند بازیکن تیم ملی عنوان کرد. اکنون بدمینتون بازان ایران 

تنها رقابتی که پیش رو دارند جام دهه فجر است که بهمن ماه برگزار می شود.
* در راســتای حمایت های وزیر ورزش و جوانان از بســکتبال بانوان و 
تلاش ها برای گرفتن مجوز قطعی حجاب از فدراسیون جهانی بسکتبال، 
روز یکشنبه 5 دی ماه ساعت 15 در ورزشگاه آزادی تهران، دو تیم سوپر 
لیگی گاز تهران و کوشا سپهر ســبلان با حضور وزیر ورزش و جوانان، 
ناظر فیبا و مسئولین فدراسیون یک دیدار تشریفاتی را برگزار خواهند 
کرد. تیم ملی بســکتبال بانوان به دنبال گرفتن مجوز قطعی حجاب از 
فدراسیون جهانی بسکتبال است تا بتواند در میادین رسمی بین المللی 

حضور داشته باشند.
* »اور اردنر« رئیس فدراسیون جهانی تیروکمان و نایب رئیس کمیته بین المللی 
المپیک برای بازدید از فدراســیون و بررسی امکانات و تجهیرات ایران، سفری ۲ 
روزه به کشورمان خواهد داشت.امروز و همزمان با حضور رئیس فدراسیون جهانی 
تیروکمان در ایران، مسابقات تیروکمان رده های سنی نوجوانان و نونهالان برگزار 
می شود که »اور اردنر« در جریان این رقابت ها قرار خواهد گرفت.همچنین رئیس 
فدراســیون جهانی تیروکمان، دیدارهای جداگانه ای با وزیــر ورزش و جوانان و 

رئیس کمیته ملی المپیک کشورمان انجام خواهد داد.

خواندنی از ورزش ایران

حدیث دشت عشق

شهریور ماه ســال1۳۳8 تولد یافت و با زمزمه 
اذان و اقامــه پدر در گوشــش ســر در آغوش مهر 
خداوندی نهــاد و در دامن پرمحبــت مادر دوران 
کودکی را ســپری کرد. به ســن تحصیل که رسید 
تنها ۶ســالی همراه دانش آموزان بــود و بعد از آن 
وارد عرصه کار شــد. حرفه مکانیکــی را برگزید و 
در کار خود خبره شــد. از رفتن به سربازی امتناع 
ورزید و به پدر گفت: »من برای شاه مزدور خدمت 

نمی کنم.«در همهمه خروش خشــم ملت، او نیز همپــای دیگر مردم فریاد 
آتشین خود را بر سر شاه و مزدورانش کشید و با به آتش کشیدن مراکز فساد 
و پایین آوردن مجســمه شاه از میادین شهر، نقشی در بیرون راندن ظلمت از 
وطن ایفا نمود.هنوز زمان زیادی از پیروزی انقلاب نگذشــته بود که با سری 
تراشیده به خانه آمد و خود را سرباز خمینی)ره( خواند. پس راهی ارومیه شد و 
داوطلبانه در درگیری با کومله شرکت کرد.سوم اردیبهشت ماه سال1۳59 بود 
که تیر ضدانقلاب به او اصابت کرد و در اثر شــدت خونریزی به فیض شهادت 
دست یافت.ســرباز شهید »کریم حاج صادقی« سال 1۳۳8 در اصفهان متولد 

شد و در ۳59/۲/۳ 1 در درگیری با ضدانقلاب به شهادت رسید.

به یاد شهید »کریم حاج صادقی«

شهید مقابله با ضدانقلاب

اعلام تاریخ جدید دربی تا ۲ روز دیگر و برگزاری فینال جام حذفی در اردیبهشت 96

برگزاری سمینارهای
 پزشکی ـ ورزشی در فدراسیون ها

شورای فنی تیم های ملی کشتی آزاد، سرمربی تیم 
جوانان و مربیان تیم ملی بزرگســالان در جام جهانی 

201۷ را معرفی شدند.
در  نشست دیروز شورای فنی کشتی آزاد، گزارش عملکرد 
کشتی گیران در رقابت های جهانی اوزان غیرالمپیکی از سوی 
محمد طلایی سرمربی تیم ملی ارائه و مورد بحث قرار گرفت.

همچنین عباس حاج کناری و احسان لشگری از این پس در 

کنار امیر توکلیان و علــی اکبر دودانگه به عنوان مربیان تیم 
ملی در رقابت های جام جهانی کشــتی آزاد از سوی سرمربی 
تیم ملی معرفی و مورد تأیید اعضای شورای فنی قرار گرفتند.
ضمن اینکه تقی اکبرنژاد نیز به عنوان گزینه اول سرمربیگری 
تیم کشــتی آزاد جوانان از سوی مجید ترکان مدیر تیم های 
ملی معرفی و در نهایت به اتفاق آرا مورد تأیید اعضای شورای 

فنی قرار گرفت.

مخالفت دایی با درخواست منصوریان:
 این مسائل خنده دار است

سرمربی نفت تهران ضمن مخالفت با درخواست علیرضا منصوریان گفت: 
مگر او مسئول سازمان لیگ است که کیفیت زمین را مشخص می کند؟!علی 
دایی در نشســت خبری پیــش از دیدار تیمش مقابل اســتقلال در مرحله 
یک چهارم نهایی مســابقات جام حذفی اظهار داشت:  فکر می کنم این دیدار 
مهم ترین بازی فصل ما محســوب شود. ما روی جام حذفی حساب باز کرده 
و در این مدت هم تمرینات خوبی را پشــت سر گذاشته ایم. امیدوارم با بازی 
خوب این مرحله را بگذرانیم و به دور بعد راه پیدا کنیم. اعتقاد دارم می توانیم 
استقلال را شکست دهیم.دایی در خصوص اینکه علیرضا منصوریان درخواست 
کرده با توجه به کیفیت نامطلوب زمین ورزشگاه تختی بازی در آزادی برگزار 
شــود، تصریح کرد: ما در لیگی بازی می کنیم که نامش لیگ حرفه ای است. 
خیلی ها می توانند درخواست بدهند که کجا بازی انجام شود اما آیا منصوریان، 
مســئول سازمان لیگ است که کیفیت زمین را مشخص می کند؟! اگر زمین 
خوب نیست ســازمان لیگ نباید اجازه برگزاری بازی را بدهد.وی ادامه داد: 
مــا بازیکنانی داریم که راحت تر از اســتقلال در زمین تختی بازی می کنند 
چــرا که از  ابتدای فصل در این زمین بازی کرده ایم. اگر صحبتی دارند باید 
با ســازمان لیگ  انجام دهند نه با باشگاه نفت و شما رسانه ها. اینکه یک روز 
قبل از بازی چنین موضوعی را مطرح کنند درســت نیست. می توان چنین 
کاری در یــک روز مانده به آغاز بازی انجــام داد؟ البته منصوریان نظرش را 
گفته و دوست دارد بازی در آزادی برگزار شود، اگر میهمان ما بودیم با شور و 
شوق خاصی به آزادی می رفتیم اما چون میزبان هستیم باید حرمت ها را نگه 
داریم.دایی خاطرنشان کرد: اگر استقلالی ها چنین درخواستی داشتند باید با 
باشــگاه نفت کنار بیایند. همینطور که نمی شود بازی در آزادی برگزار شود. 
آنقدر باید پیشرفت کنیم که نباید چنین مسائل پیش پا افتاده و خنده داری 

مطرح کنیم.
تاج: قرار شد دولت 15 میلیارد به تیم ملی کمک کند

مراســم افتتاحیــه دوره دانش افزایــی داوری فوتبال بــا حضور رئیس 
فدراسیون فوتبال و مدرســان فیفا صبح دیروز در آکادمی ملی فوتبال آغاز 
شد.مراسم افتتاحیه کلاس دانش افزایی داوران فوتبال فیفا با حضور مهدی 
تاج، فریدون اصفهانیــان، رئیس کمیته داوران، حســن کامرانی فر،  رئیس 
دپارتمان داوران و زیر نظر مدرســان فیفا )اســماعیل حافی از کشور اردن و 
راوی چانداران از مالزی( از ساعت 9 صبح در هتل آکادمی ملی فوتبال برگزار 
شد. مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در حاشیه برگزاری این کلاس درباره 
اینکه پیش از این اعلام کرده بود بودجه فدراسیون کشورهای استرالیا، ژاپن و 
کره جنوبی قابل مقایسه با فدراسیون ایران نیست، از این رو از دولت خواستار 
بودجه 15 میلیاردی شده است، خاطرنشان کرد: جا دارد از سلطانی فر نهایت 
تشکر را کنم چرا که انصافا ما هر کاری که از او خواستیم با کمال میل انجام 
داد، اخیرا هم با هیئت رئیســه جلسه گذاشت و با خودم من هم ۴-5 جلسه 
ترتیب داد تا به مشکلات ما رسیدگی شود. قبلًا هم گفتم ما تا به امروز ۳-۲ 
میلیارد برای تیم ملی هزینه کرده ایم و از آقای جهانگیری معاون اول رئیس 
جمهور خواهان کمک 15 میلیاردی دولت شــدیم که حتی روز گذشته هم 
من در این زمینه با او صحبت کردم و قرار شــد این کمک به تیم ملی انجام 
شود.تاج ادامه داد: با این حال هدف ما این است که درآمد ما از خود فوتبال 
باشــد. تا الان هم اواخر سال هستیم همه بودجه خودمان را از طریق فوتبال 
تامین کردیم اما یک مشکلی وجود دارد که نمی توانیم پول هایمان را به موقع 
بگیریم. مدت هاست که از فیفا طلبکار هستیم و هر روز به بانک سر می زنیم 
تا تکلیف طلب مان مشــخص شود اما هنوز خبری نیست. از AFC نیز ۲/5 
میلیون دلار طلب داریم که آن هم به خاطر مشکلات بانکی هنوز به حسابمان 

نیامده است. مطمئنا اگر این پول ها برسد وضعیت ما خیلی بهتر می شود.
در ایــن کلاس ۳0 داور و 5 مدرس داوری حضــور دارند و این دوره تا 
روز جمعه سوم دی در آکادمی ملی فوتبال خواهد داشت. همچنین روز سه 
شــنبه ۳0 آذر از کلیه شرکت کنندگان تست بدنی مطابق با معیارهای فیفا 

گرفته خواهد شد.
جدایی قطعی عالیشاه و آرام طبع از پرسپولیس

پس از احمد نوراللهی دو بازیکن دیگر پرسپولیس در نیم فصل از این تیم 
جدا خواهند شد. هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس عصر دیروز تشکیل جلسه 
داد و در این نشســت جدایی امید عالیشاه و محمد امین آرام طبع از این تیم 
در تعطیلات نیم فصل قطعی شــد.امید عالیشاه همانند احمد نوراللهی برای 
گذراندن دوران خدمت ســربازی راهی تراکتورسازی خواهد شد و آرام طبع 
نیز خودش خواهان جدایی از جمع سرخپوشان شده است. علی اکبر طاهری 
سرپرســت باشگاه پرســپولیس دیروز پس از پایان جلسه هیئت مدیره این 
باشگاه درباره جدایی امید عالیشاه در نیم فصل از جمع پرسپولیسی هاگفت: 
عالیشاه کماکان بازیکن پرسپولیس محســوب می شود اما اگر در نیم فصل 
اتفاقی رخ دهد و مشــخص شود این بازیکن مشمول است و باید به سربازی 
برود مــا تابع قانون خواهیم بود. البته تا این لحظــه هیچ چیز در مورد این 
بازیکن بطور رسمی مشخص نشده اســت.او در ادامه درباره احتمال جدایی 
محمد انصاری از پرســپولیس و پیوســتنش به باشگاه های چینی هم گفت: 
درباره این بازیکن باید بگویم هیچ پیشنهاد رسمی ای از باشگاه های چینی به 
دست ما نرسیده است.وی در ادامه درباره اینکه آیا باشگاه پرسپولیس رسما 
از آنتونی گولچ به فیفا شکایت کرده یا خیر گفت: بله ما رسما از گولچ به فیفا 

شکایت کردیم تا منافع باشگاه پرسپولیس را حفظ کنیم.
کفاشیان: با ژاپن صحبت کردیم که به نفع ما کنار بکشد

سرپرست کمیته فوتســال در مراسم اختتامیه کلاس آموزش مربیگری 
سطح سه فوتسال گفت: با مسئولان ژاپن صحبت کرده ایم که برای میزبانی 
جام جهانی ۲0۲0 به نفع ما کنار بکشــد. علی کفاشیان در مراسم اختتامیه 
کلاس آموزش مربیگری سطح سه فوتسال که برای اولین بار در ایران برگزار 
شد،خطاب به مربیان تیم های ملی و باشگاه های لیگ برتری گفت: جلسه ای 
برای میزبانی جام جهانی ۲0۲0 فوتســال برگزار کرده و با کشــور ژاپن نیز 
رایزنی های لازم را انجام داده ایم و قرار شده تا به نفع ما کنار بکشد. امیدوارم 
حمایت همه جانبه میزبانی ۲0۲0 را از مسئولان مربوطه بگیریم و به موفقیت 

بیش از پیش فوتسال دست یابیم.

انتخاب 3 مربی جدید برای تیم های ملی کشتی آزاد

شهرداری اراک، پتروشیمی بندر امام، نیروی زمینی، شهرداری 
گرگان و نفت آبادان در لیگ برتر بســکتبال بر حریفان خود غلبه 

کردند.
هفته هشــتم لیگ برتر بســکتبال عصر دیروز با برگزاری پنج دیدار در 
شــهرهای مختلف کشور برگزار شــد که در مهمترین بازی این هفته، تیم 
پتروشــیمی در خانه موفق به شکست شــیمیدر تهران شد. تیم شهرداری 
تبریز در ســالن شــهید اقدمی تبریز با اختلاف 8 امتیاز مغلوب شهرداری 
اراک شــد.در دیگر بازی مهم این هفته تیم نفت آبادان با اختلاف ۳ امتیاز 
بر میزبان خود دانشــگاه  آزاد غلبه کرد. این دیداردرحالی با نتیجه ۶8 بر ۶5 
به سود نفت آبادان به پایان رسید که در پایان مسابقه شاهد درگیری لفظی 
بازیکنان دو تیم بودیم. جوزف جونز بازیکن خارجی دانشــگاه آزاد و یکی از 
بازیکنان نفت آبادان با یکدیگر دچار درگیر لفظی شدند که همراهان دو تیم 
مانع درگیری فیزیکی شدند، اما این انتهای کار نبود و حماد سامری سرمربی 
نفت آبادان با لیدر دانشــگاه آزاد دچار درگیری لفظی شــد و به او می گفت 

شما نباید در مسائل فنی و بازی دخالت داشته باشید. فرزاد کوهیان سرمربی 
دانشــگاه آزاد هم که تیمش بازی را واگــذار کرده بود با یکی از ایجنت های 
بازیکنان خارجی و داخلی جروبحث کرد و به حراســت سالن گفت چرا این 
فرد را داخل ســالن راه داده اید؟ تیم شــهرداری گرگان و نیروی زمینی هم 
دومین و سومین پیروزی خود در لیگ رسیدند. نتیجه بازی های هفته هشتم 
لیگ برتر بسکتبال به شرح زیر است: *شهرداری تبریز 71 - شهرداری اراک 
79*نیروی زمینی 7۴ - لوله آ.اس شــیراز ۶9*پتروشــیمی بندرامام 9۴ - 
شــیمیدُر تهران 75*شهرداری کاشان 7۲ - شهرداری گرگان 8۶*دانشگاه 

آزاد ۶5 - پالایش نفت آبادان ۶8
جدول رده بندی لیگ برتر بسکتبال در پایان هفته هشتم:1- پتروشیمی 
بندر امام)7 پیروزی، یک شکست، 15 امتیاز(، ۲- شهرداری اراک )۶ پیروزی، 
۲ شکســت، 1۴ امتیاز(، ۳- پالایش نفت آبادان)۶ پیروزی، ۲ شکست، 1۴ 
امتیاز(، ۴- دانشــگاه آزاد )5 پیروزی، ۳ شکست، 1۳ امتیاز(، 5- شهرداری 

تبریز )۴ پیروزی، ۴ شکست، 1۲ امتیاز( و...

هفته هشتم لیگ برتر بسکتبال

شکست خانگی دانشگاه   آزاد تهران در دیداری جنجالی


